
 

 

PROTOKÓŁ NR XXXIII/2021 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 24 czerwca 2021 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 14 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Marek Malinowski 

• Skarbnik Gminy (powołanie od 1.08.2021 r.) – Bożena Rosińska 

• Radca prawny – Robert Krupa 

Radny nieobecny: Olech Marcin 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

4. Zatwierdzenie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Dębnica Kaszubska za 2020 rok, 

6.2 zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania Wójta Gminy Dębnica Kaszubska 

z wykonania budżetu gminy za 2020 rok, 

6.3 udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy w 2020 roku, 

6.4 odwołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska, 

6.5 powołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska, 

6.6 wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia 

sezonu kąpielowego dla miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli, 

6.7 regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, 

6.8 zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2021 rok. 

7. Plan obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska. 

8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

9. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

10.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

10.2 Komisji Rewizyjnej, 

10.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

10.4 Komisji Spraw Społecznych. 



 

 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:12 w sali konferencyjnej 
im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 
nieobecność jednego radnego – Marcina Olecha oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

W tym punkcie radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o dodanie do porządku obrad po 
pkt 6.8, pkt 6.9 „Udzielenie głosu mieszkańcom gminy.”. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony.  
Wynik głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (5): Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (7): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Paczesny Piotr 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku 
obrad. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony.  
Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (10): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Leśniewski Witold, 
Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (3): Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poprosił Przewodniczącego Gminnej Komisji 
Wyborczej o wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu radnemu o wyborze na radnego. Po wręczeniu 
zaświadczenia przystąpiono do złożenia ślubowania. Przewodniczący Rady odczytał treść roty ślubowania 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. Radny 
wypowiedział słowa „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. Po złożeniu ślubowania przystąpiono do realizacji 
kolejnych punktów porządku obrad. 

Ad. 4 

Zatwierdzono protokół z XXXII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 



 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził przejście do punktu „Debata nad raportem o 
stanie Gminy Dębnica Kaszubska.”. Poprosił radnych o zgłaszanie chęci zabrania głosu podczas debaty 
nad raportem o stanie Gminy Dębnica Kaszubska, stanowiącym załącznik nr 3 do protokołu. Dodał, że 
informacja o możliwości wzięcia udziału w debacie została zamieszczona na BIP-ie. Informacja ta stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. Żaden z mieszkańców nie złożył informacji o chęci zabrania głosu. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że zostanie wydane sprostowanie co do numeracji 
spisu treści raportu o stanie Gminy Dębnica Kaszubska, w którym pojawił się błąd. Jednakże nie ma to 
wpływu na informacje zawarte w raporcie. 

W debacie Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poruszył kwestię realizacji projektu 
„Błękitno-zielona przestrzeń - szkolenia i warsztaty dla mieszkańców Gminy Dębnica Kaszubska".  

W ramach projektu powstawały ogrody deszczowe i łąki kwietne, a także podniosła się świadomość 
mieszkańców o sposobach wykorzystywania wody deszczowej. 

Kolejnym tematem był program usuwania wyrobów zawierających azbest.  

Mieszkańcy wiedzą o możliwościach usunięcia azbestu. Program zakłada demontaż, transport i utylizację, 
czyli kompleksową usługę. Położenie nowego dachu należy do mieszkańca. 

Radny Piotr Paczesny poruszył temat sprawowania pieczy zastępczej oraz gospodarowania majątkiem 
gminy i sposobem pozyskiwania środków z mienia gminy. Poruszył także temat zaniedbanego lasu 
należącego do gminy w okolicach drogi prowadzącej ze Starnic do Troszek. 

Udzielono odpowiedzi, że piecza zastępcza jest zadaniem Ośrodka Pomocy Społecznej i nie ma 
możliwości przedstawienia szczegółów tego zadania. Uwagi do raportu i informacji w nim zawarte 
zgłaszać można było przed jego sporządzeniem. Po sporządzeniu raportu i przedłożeniu do wglądu nie 
ma możliwości nanoszenia poprawek. Uwagi te zostaną uwzględnione w przyszłorocznym raporcie. Las 
nie jest własnością gminy, należy do Nadleśnictwa Leśny Dwór. 

Radny Bartłomiej Tutak poruszył kwestię działań społecznych podejmowanych przez gminę i współżycia 
z mieszkańcami. Wyraził opinię, że Wójt Gminy swoim zachowaniem pogłębia polaryzację społeczeństwa 
i poprzez trudny osobisty charakter dzieli społeczeństwo. Radni zaniedbują swoją funkcję kontrolną. 

Udzielono odpowiedzi niezgadzającej się z opinią radnego. Można powiedzieć, że to radny dzieli 
społeczeństwo. Jest to raport o stanie mienia gminy, nie o wójcie gminy. 

Radny Krzysztof Badowski poruszył temat budżetu przeznaczanego na oświatę i spadających wskaźników 
i procentowego udziału środków gminy na oświatę. 

Udzielono odpowiedzi, że analiza tej sytuacji jest trudna i być może niemożliwa, ze względu na to, iż 
w roku poprzednim ogłoszono pandemię. Być może nie będzie możliwości porównawczej i przyczyna 
tego stanu rzeczy nie zostanie wskazana. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski podjął temat etatów nauczycieli w szkołach na terenie Gminy 
Dębnica Kaszubska. 

Udzielono odpowiedzi, że etaty nauczycieli wynikają z liczby oddziałów i ramowych planów nauczania. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zapytał o możliwości pomocy osobą ubiegającym się 
o pracę. Czy w najbliższym czasie będzie jakiś program wspierający samozatrudnienie? 

Udzielono odpowiedzi, że projekt, który do tej pory był realizowany, nie jest ujęty w raporcie, gdyż już się 
zakończył. Dodano, że lokalne przedsiębiorstwa chętnie zatrudnią pracowników. 



 

 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zapytał się o wysokość oszczędności w zakresie kultury ze 
względu na brak organizacji zaplanowanych imprez w 2020 roku. 

Udzielono odpowiedzi, że nie było oszczędności, gdyż były wykonywane remonty. Imprezy nie były 
organizowane, ale środki zostały przerzucone na inne cele. 

Po zakończonej debacie przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. 6-6.1 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Dębnica Kaszubska za 2020 
rok, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Krycki Adam, Paczesny Piotr 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXIII/235/2021 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 6.2 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania Wójta 
Gminy Dębnica Kaszubska z wykonania budżetu gminy za 2020 rok, stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 4 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Paczesny Piotr, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXIII/236/2021 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 6.3 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy 
w 2020 roku, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przed przystąpieniem do głosowania nad przyjęciem uchwały Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski 
odczytał treść uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku, stanowiącej 



 

 

załącznik nr 13 do protokołu oraz treść uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 
stanowiącej załącznik nr 14 do protokołu. 

O godzinie 12:16 radny Piotr Paczesny opuścił sesję Rady Gminy. 

Po odczytaniu dokumentacji Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do głosowania. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXIII/237/2021 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 6.4 

Projekt uchwały w sprawie odwołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik 
nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXIII/238/2021 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 6.5 

Projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik 
nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXIII/239/2021 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 6.6 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 
do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego dla miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli, 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

Z powodu niemożności oddania głosu przez radnego zarządzono przerwę, która trawa w godzinach 
13:08-13:24. W trakcie przerwy sesję opuściła radna Jadwiga Lejczak i radny Mateusz Kołacki. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXIII/240/2021 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 6.7 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że na komisjach odbyła się dyskusja, a uwagi 
zostały przekazane 

Radny Bartłomiej Tutak wyraził stanowisko, iż w przypadku pozostawienie oświadczenia 
o odpowiedzialności materialnej, uchwała nie powinna zostać podjęta. W przypadku podjęcia uchwały, 
osoby odpowiedzialne nie powinny podpisywać tego oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że na komisjach wspomniane było o spotkaniu 
z sołtysami i przedstawieniu im regulaminu. Żadnych uwag co do treści i formy nie było. Sołtys może 
odmówić sprawowania opieki nad świetlicą. Nikt nie będzie karał sołtysa za uszkodzenia mienia dokonane 
przez osoby trzecie. 

Zostały przytoczone fragmenty zapisów regulaminu mówiące o odpowiedzialności opiekuna świetlicy. 

Roman Cech wyraził opinię, iż musi być wyznaczona osoba odpowiedzialna, która będzie opiekować się 
mieniem. Po to są świetlice, aby z nich korzystać. Odbyły się rozmowy z sołtysami, którzy wyrazili zgodę 
na regulamin. 

Radny Krzysztof Badowski wyraził opinię, iż musi być wprowadzony regulamin i ta forma zabezpieczenia 
ma sens. 



 

 

Radca prawny Robert Krupa oświadczył, że oświadczenie jest formalnością. W jego ocenie opiekun 
świetlicy nie ma obowiązku złożenia oświadczenia woli, nie można go przymusić, w takiej sytuacji będzie 
wyznaczona inna osoba. Po złożeniu oświadczenia rodzi się odpowiedzialność, ale także stosunek 
cywilno-prawny. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski wyraził opinię, iż gmina przekazuje środki dla sołectw 
w postaci funduszy sołeckich, z których to zakapowane jest mienie. Ktoś nad tym musi sprawować 
opiekę, aby było wiadomo co i kiedy zaginęło. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem 
w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (9): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 
PRZECIW (1): Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Krycki Adam, Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXIII/241/2021 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 6.8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2021 rok, stanowi 
załącznik nr 29 do protokołu. Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Skarbnik Gminy Marek Malinowski poinformował, że od czasu komisji wspólnych wpłynęła darowizna 
od firmy DK Farma wiatrowa w wysokości 250 000 zł z przeznaczeniem na realizację inwestycji 
kompensujących na terenie sołectwa Dobieszewo. Darowizna ta została ujęta po stronie dochodów 
i wydatków. Środki będą wykorzystane na świetlicę w Dobieszewie. Propozycja wprowadzenia już teraz, 
aby móc rozpocząć proces inwestycyjny. 

Radny Bartłomiej Tutak zwrócił się z pytaniem czy decyzja o przeznaczeniu środków była konsultowana 
z mieszkańcami. Zapisy niekoniecznie mówią o realizacji remontu świetlicy. Zaproponował spotkanie 
z mieszkańcami i Panią Sołtys, aby określić przeznaczenie środków. 

Radny Kamil Horuń jako były sołtys sołectwa Dobieszewo poinformował, że mieszkańcy chcieli 
przeznaczyć te środki na remont świetlicy. Nie było mówione o innym pomyśle. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że mieszkańcy chcieli przeznaczyć środki na remont 
świetlicy. Zeszłoroczny fundusz sołecki był przeznaczony na ten cel. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że firma DK Farma Wiatrowa zadeklarowała 
przeznaczenie 250 000 zł przy podpisaniu aktu na inwestycje rekompensujące, dodatkowo zobowiązał się 
przeznaczać 25 000 zł rokrocznie i 120 000 zł co pięć lat na potrzeby sołectwa. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (1): Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXIII/242/2021 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad. 7 

Plan zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska, 
stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem Planu. 
 
W wyniku zarządzonego głosowania Plan została podjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Ad. 8 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 35 do 
protokołu. 

Ad. 9 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Ad. 10-10.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Ireneusz Ziółkowski poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 10.2 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Cech poinformował, że komisja spotkała się 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 10.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 10.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Szerlowski poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Radna Jadwiga Lejczak poprosiła o informację z jakiego powodu droga w Skarszowie nie będzie 
remontowana oraz czy droga ta została już przejęta przez gminę. Zwróciła także uwagę na problem ze 



 

 

słabym ciśnieniem wody, bądź też brakiem wody w miejscowości Skarszów Górny, Krzywań oraz Grabin 
w godzinach wieczornych. Zgłosiła również potrzebę wywiezienia śmieci zalegających przy drodze 
brukowcowej prowadzącej do Krzywania, a także przechylony betonowy słup w miejscowości Grabin, 
znajdujący się przy przepompowni ścieków, który może zagrażać bezpieczeństwu mieszkańców.  

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że gmina nie otrzymała środków finansowych 
przyznawanych dla gmin popegeerowskich na zaplanowane działania. Na terenie trzech powiatów 
rozdysponowano środki w wysokości 12 milionów złotych Obietnica rządu było otrzymanie środków 
przez każdą gminę popegeerowską w wysokości 5 milionów złotych. Być może w kolejnym rozdaniu 
przypadnie dofinansowanie dla gminy. Przejęcie drogi od Nadleśnictwa Leśny Dwór prowadzi ku 
końcowi. Gmina czeka na decyzję z Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych ze Szczecinka. Założenia 
są takie, że do końca wakacji droga zostanie przejęta. Remont zakładał, że od ul. Akacjowej droga tzw. 
„betonka” zostanie poprawiona, droga przez miejscowość zostanie wykonana do pałacu. Dodatkowo 
miały być wykonane chodniki i lampy. Na bieżąco niezbędne prace przy drodze będą podejmowane. 
Kwestia ciśnienia wody zostanie sprawdzona po konsultacji z Zakładem Gospodarki Komunalnej. Na 
temat słupa w Grabinie odpowiedź zostanie udzielona po sesji, a śmieci przy drodze gminnej zostały 
uprzątnięte. Zalegające śmieci są nowymi śmieciami. 

Radny Bartłomiej Tutak zapytał o sprawę sądową dotyczącą odmowy zwrotu kosztów za dowóz dziecka 
do przedszkola. 

Radca prawny Robert Krupa poinformował, że urząd nie dostał uzasadnienie wyroku sądu, wobec czego 
trudno jest się ustosunkować do sprawy. Z uzasadnienia będzie wynikało jakimi przesłankami kierował się 
sąd podejmując decyzję. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski o godzinie 14:34, po wyczerpaniu porządku obrad, 
zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

 

Protokołowała 
Emilia Szymaniuk 
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